
 

 

 

Konferencia Obvodnej poľovníckej komory Čadca 
 

  

1 

 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

z II. Výročnej Konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca,                        

dňa 13. septembra 2019 
 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

 

P R O G R A M: 

 

1. Otvorenie.  

2. Návrh a schválenie programu, rokovacieho a volebného poriadku.  

3. Voľba pracovného predsedníctva a pracovných komisií.  

4. Zhodnotenie činnosti predstavenstva OPK za uplynulé obdobie.  

5. Diskusia. 

6. Správa mandátovej komisie.  

7. Voľby do orgánov OPK a správa volebnej komisie o výsledku volieb.  

8. Návrh členov do funkcii SPK a delegátov na Snem SPK 

9. Návrh a schválenie uznesenia. 

10. Záver. 

 

 

 

k bodu 1./ Zasadnutie Konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca otvoril 

predseda OPK Čadca Ing. Alojz Riško. Na konferenciu bolo pozvaných 50 členov 

s hlasom rozhodujúcim, 14 hostí a 8 členovia predstavenstva, predseda dozornej 

rady, predseda disciplinárnej komisie (aj ako delegát PZ). Konferencie sa zúčastnilo 

49 delegátov, 8 členov predstavenstva, predseda dozornej rady, predseda 

disciplinárnej komisie  a 8 hostí. 

k bodu 2./  Ing. Riško oboznámil prítomných s programom, ktorý bol jednomyseľne 

schválený. Na základe pripomienok k účasti delegátov „nezaradených členov OPK“, 

podala mandátová komisia vyhlásenie, že nezaradení členovia OPK nebudú mať na 

Konferencii hlasovacie právo, nakoľko na zvolanej členskej schôdzi, ktorá sa konala 

v júni 2019, sa zúčastnil 1 nezaradený člen. Z uvedeného počtu delegátov s hlasom 

rozhodujúcim bol z tohto dôvodu počet delegátov znížených na 51. Z toho 

zúčastnených bolo 50 delegátov – čo činí 98 % účasť. II. Výročná Konferencia OPK 

Čadca je uznášaniaschopná.  
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  Návrh rokovacieho a volebného poriadku obdržali delegáti spolu s pozvánkou                  

v dostatočnom časovom predstihu.   Ing. Riško vyzval prítomných na predloženie 

doplňujúceho alebo    pozmeňujúceho návrhu a následne dal program odsúhlasiť 

prítomnými delegátmi. 

O doplnenie rokovacieho poriadku požiadal JUDr. Krčmárik. V odseku rokovacieho 

poriadku „Účastník konferencie môže vstúpiť do diskusie so závažnou technickou 

pripomienkou k diskusnému príspevku predchádzajúceho diskutujúceho len raz.“, 

požiadal zmenu o doplnenie :  „ Účastník konferencie môže vstúpiť do diskusie so 

závažnou technickou pripomienkou ku každému bodu diskusného príspevku 

predchádzajúceho diskutujúceho len raz.“   

Za: 47  

            Návrh zmeny rokovacieho poriadku bol schválený.  

            Návrh rokovacieho i volebného poriadku bol schválený.  

k bodu 3./   

     Voľba pracovného predsedníctva :  

Predseda:  Ing. Alojz Riško 

Členovia:   Ing. Daniel Janek 

  Mgr. Ján Kubošek 

  Ing. Ján Ďurec  

  JUDr. Pavel Šnainar  

 

Hlasovaním bolo pracovné predsedníctvo jednomyseľne schválené. 

   

            Do mandátovej komisie boli navrhnutí: 

 

Predseda: Mgr. Ján Kubošek 

Členovia: Miroslav Matejčík 

  Zdenek Kubala  

 

Hlasovaním bola mandátová komisia jednomyseľne schválená. 

 

 Do návrhovej komisie boli navrhnutí: 

 

 Predseda: Ing. Daniel Janek  

 Členovia: Jozef Lučan st.  

  Ján Malovec 

 

Hlasovaním bola návrhová komisia jednomyseľne schválená 
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            Do volebnej komisie boli navrhnutí: 

 

Predseda: JUDr. Pavel Šnainar  

Členovia: Vladimír Trúchly  

  Ing. Peter Chovanec 

  Ing. Pavol Gašparík  

                       Miroslav Žovin  

 

Za: 26             Zdržali : 3  

 

Hlasovaním bola volebná komisia schválená.  

 

Prezentačná komisia :  

Členovia :          Bc. Daniela Gáliková  

                           Ing. Milan Franek  

 

Hlasovaním bola prezentačná komisia jednomyseľne schválená.  

 

Zapisovateľka : Bc. Daniela Gáliková  

 

Hlasovaním bola zapisovateľka jednomyseľne schválená.  

 

Overovatelia zápisnice : Ján Králik 

                                        Ing. Michal Kardoš  

 

Hlasovaním boli overovatelia zápisnice jednomyseľne schválení.  

 

 

k bodu 4./  Činnosť OPK za uplynulé obdobie zhodnotil a zhrnul po jednotlivých 

komisiách Ing. Riško.  

Spoločné zasadnutia Obvodnej poľovníckej komory Čadca spolu s SPZ Regionálnou 

organizáciou Kysúc sa konali spoločne, kvôli zabráneniu duplicitným akciám. 

O úlohách, ktoré boli paralelne plnené detailnejšie  informuje správa z Konferencie 

OPK Čadca, ktorá sa konala v apríli tohto roku.  

 

Osvetová komisia :  

- pravidelne organizovaná CHPT, za účastí a spoluorganizovaní PZ, PS ( Povina, 

Stará a Nová Bystrica, Brízgalky, Raková, Horelica, Zborov nad Bystricou,..) 

- prezentácia v regionálnych denníkoch 

- súťaž KMPPP, kde sa naši reprezentanti umiestňujú na popredných miestach 

v rámci celoslovenskej účasti. Veľká vďaka patrí vedúcim krúžku Dušanovi Riškovi, 
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Ing. Milanovi Franekovi, RNDr. Antonovi Fidesovi a pani Anke Cabukovej za ich 

dobrovoľnú prácu, ktorá je veľkým prínosom.  

- slávnosti Dňa sv. Huberta – organizované v jednotlivých PZ, tiež organizované 

v rámci regiónu Kysúc ( Vychylovka, kaštieľ Oščadnica, 2019- Živčákova) 

- organizácia výstaviek poľovníckych trofejí 

- cezhraničná spolupráca ( Vsetín, Katovice, Ostrava, Frýdek- Místek) 

 

Strelecká komisia:  

-výborný stav strelnice, majetko-právne vysporiadanie v úspešnom konci 

- rôznorodosť pretekov organizovaných na vysokej úrovni v rámci Slovenska 

- reprezentácia OPK Čadca  výborná spolupráca- V. Kolembus, T.Kristek, J. Riško, 

V. Škripek  

- vybudovaná nová pištoľová strelnica ( záujem o využívanie) 

- minimálna účasť rozhodcov  

 

Kynologická komisia:  

-organizácia rôznych skúšok poľovne upotrebiteľnosti psov 

-vybudovaný umelý brloh 

-diviačí oplôtok- v minulosti jeden z najlepších, momentálne kvôli zmeneným 

podmienkam z titulu kalamít je potreba vybudovania nového  

 

Poľovnícka komisia:  

-v spolupráci s osvetovou komisiou každoročne organizovaná chovateľská 

prehliadka a výstava trofejí s medzinárodnou účasťou i medzinárodným pozitívnym 

ohlasom  

-zastúpenie v poradnom zbore 

-pokles stavov srnčej zveri, pokles trofejovej kvality najmä u jelenej zveri, muflonia 

a danielia zver dosahuje dobré výsledky  

- nesprávne vypracovanie Plánov chovu a lovu 

- zvyšovanie škôd na poľnohospodárskych plodinách  spôsobených zverou- do 

budúcna vidina abnormálnych škôd  

 

Legislatívna komisia: 

-hlavný cieľ- sledovanie legislatívnych predpisov ( Zákon o zbraniach a strelive, 

Zákon o ochrane prírody,...) 

-výzva organizačných zložiek na úpravu legislatívy 

- zastúpenie v Rozhodcovskom súde SPK – JUDr. L. Ščury  

 

 Ekonomická komisia :  

-úvaha- strelničná budova, Dom poľovníkov – nezáujem zo strany PZ/PS  

-ústup vykonávania zverozdravotných opatrení- nedostatok veterinárnych vyšetrení  
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 -Fond pre rozvoj a zveľaďovanie poľovníctva- poskytnuté jednotlivých PZ podľa 

výšky členských príspevkov- je potrebné efektívne využitie pre rozvoj poľovných 

revírov. Prerozdelená čiastka : 28. 208 €.  

 

Potreba zmeny prístupu a spolupráce s organizačnými jednotkami OPK Čadca.  

 

Navrhovaná činnosť do budúcna : 

-prevencia AMO 

-početnosť a kvalita jednotlivých druhov zveri 

-problematika dopravnej nehodovosti a stretu so zverou 

-riešenie medziľudských vzťahov 

-riešenie nezaradených členov ( 408 členov)  

 

Ing. Riško poďakoval za doterajšie obdobie, za spoluprácu s predstavenstvom 

a organizačnými zložkami.  

 

k bodu 5./  Diskusné príspevky  

 

1. Jaroslav Svrček ( poverený PS Lysá). Pán Svrček vyzval p. Silvestra Pastvu v mene 

PS Lysá, o stiahnutie kandidatúry do funkcie predsedu kynolog. komisie, kvôli 

narušeniu medziľudských vzťahov v organizačných zložkách OPK Čadca – Dolné 

Kysuce. Pán Svrček poďakoval za zdarnú prácu doterajšiemu predstavenstvu OPK 

Čadca.  

 

2. Ing. Pavol Šutý 

P. Šutý informoval delegátov a hostí o osvetových aktivitách organizovaných OPK 

Čadca, nosnou témou bol blížiaci sa Deň sv. Huberta, ktorý bude tohtoročne 

organizovaný na hore Živčákova. Informoval i o pripravovanom programe, ktorý bol 

spolu s výzvou o spoluprácu súčasťou odoslaného listu pre organizačné jednotky OPK 

Čadca. Vyzval účastníkov Konferencie o návrhy organizácií Dní sv. Huberta na iných 

miestach ako je napríklad Oščadnica. Stotožňuje sa s presvedčením p. Ing. Riška 

o dôležitosti spolupráce medzi organizačnými zložkami, pričom najhlavnejšie je 

zlepšenie medziľudských vzťahov. V neposlednom rade pripomenul, ako veľmi je 

dôležité šírenie osvety, najmä voči nepoľovníckej verejnosti. P. Šutý predniesol 

i poznámku ku kandidatúre na funkciu predsedu OPK a zdôraznil, že v minulosti zažil 

problematiku nejednotnosti medzi predsedníctvom OPK a SPZ RgO a podľa jeho 

názoru, dvojkoľajnosť, ktorá vtedy nastala nebola prosperujúcu. Na základe tejto 

skutočnosti uviedol, že v prípade zvolenia rozdielneho predsedu OPK a SPZ RgO , 

odstúpi z funkcie predsedu osvetovej komisie.  
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3. Ing. Milan Berešík  

Pán Berešík sa vyjadril k dotazu p. Pastvu, ktorý bol zmienený v začiatku Konferencie 

so záverom, že všetky organizačné zložky OPK Čadca ( vrátane PS Lysá) majú uhradený 

členský príspevok. Táto skutočnosť bola prekontrolovaná ODR OPK Čadca.  

 

4. JUDr. Milan Krčmárik  

Pán Krčmárik mal dotaz ohľadom termínu prerozdelenia finančných prostriedkov 

z fondu pre rozvoj a zveľaďovanie poľovníctva. Tiež mu nie je zrejmé, kto poveril 

prerozdelenie financií, nakoľko na Konferencií  OPK Čadca, konanej v apríli 2019, táto 

problematika nebola schválená.  Je si vedomý, že peniaze pre využívanie a zveľaďovanie 

poľovných revírov sú potrebné za každých okolností, napriek tomu by rád poznal 

odpoveď ohľadom zaslania dotácií v auguste 2019.  Druhou nejasnosťou p. Krčmárika 

bolo, potreba uvedenia dôvodu, prečo Lesy SR nemali dvojnásobné hlasovacie právo ( 

nakoľko sú užívateľmi dvoch poľovných revírov).  

 

5. JUDr. Z. Pijak  

Pán Pijak reagoval na príspevok p. J. Svrčka s odpoveďou, že nemá odsudzovať dianie, 

pokiaľ nemá overené fakty.  

 

6. Ladislav Kozub 

Pán Kozub mal dotaz, či dotácia z Fondu pre rozvoj a zveľaďovanie poľovníctva  

(FRZP) podlieha zdaneniu.  

 

7. Ing. Alojz Riško 

Odpovedal p. Krčmárikovi, že nie je dôvod, aby Lesy SR mali dvojnásobné hlasovacie 

právo, nakoľko sú jedna právnická osoba.  

 

8. Ing. Ján Ďurec  

Dotácia FRZP nepodlieha dani z príjmu, je potrebné, aby užívatelia poľovných revírov 

príspevok efektívne využili ( na budovanie a zveľaďovanie poľovných revírov). Fond 

FRZP je tvorený 10 rokov a časový dôvod prerozdelenia financií je na základe šírenia 

AMO ( preukázané aj v rámci SR), nakoľko poľovné revíry v našich okresoch sú 

označené ako nárazníková zóna.  

 

9. Zdenek Kubala  

Pán Kubala má nejasnosti v otázke ako redukovať diviačiu zver, nakoľko vyjadrenia p. 

MVDr. Bíreša a Ministerstva pôdohospodárstva sú v rozpore. Taktiež reagoval na výzvu 

zmeny miesta konania Dňa sv. Huberta argumentom „tradície majú svoje miesto a čas“, 

a preto sa nestotožňuje s týmto názorom.  
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k bodu 6./     

 Správa mandátovej komisie : 

Pozvaných : 51 delegátov 

Zúčastnených : 50 delegátov  

      Účasť : 98%  

 

      II. Výročná konferencia OPK Čadca je uznášaniaschopná.  

 

k bodu 7./    JUDr. Šnainar, predseda volebnej komisie informoval delegátov o priebehu 

volieb (1., 2., 3. fáza) podľa volebného poriadku. 

 

Voľby do orgánov OPK  

 

Predseda OPK  

 

Ing. Alojz Riško               Za : 24                   

 

JUDr. Milan Krčmárik      Za : 25                  

 

                                          Neplatný hlas : 1 

 

Predseda OPK nebol zvolený, nakoľko nezískal nadpolovičnú väčšinu hlasov. 

Uskutoční sa druhé kolo volieb.  

 

Podpredseda OPK 

 

JUDr. Krčmárik : doplnenie kandidatúry na funkciu : Ladislav Kozub.  

L. Kozub : súhlasil s kandidatúrou 

 

Ing. Daniel Janek        Za: 23            

 

Ladislav Kozub           Za: 27            

 

Ladislav Kozub bol zvolený za podpredsedu OPK.  

 

 

 

 

Predseda ODR  

 

JUDr. Krčmárik : doplnenie kandidatúry na fuknciu: Ing. Alojz Balát  

Ing. A. Balát : súhlasil s kandidatúrou  
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Ing. Alojz  Balát                Za: 24 

Ing. Milan Berešík            Za: 19 

JUDr. Jozef Šamaj            Za: 5 

MVDr. Ľubomír Špilák    Za: 2  

 

Predseda ODR nebol zvolený, nakoľko nezískal nadpolovičnú väčšinu hlasov. 

Uskutoční sa druhé kolo volieb.  

 

Predseda ODK 

 

JUDr. Michal Mravec       Za: 32       

JUDr. Ladislav Ščury       Za : 17       

                                          Neplatný hlas : 1 

 

JUDr. Michal Mravec bol zvolený za predsedu ODK.  

 

II. kolo volieb  

 

Predseda OPK  

            Dušan Riško : doplnenie kandidatúry na funkciu : Ing. Alojz Riško 

            Ing. A. Riško : súhlasil s kandidatúrou  

 

JUDr. Milan Krčmárik       Za: 26        

Ing. Alojz Riško                 Za: 24       

 

JUDr. Milan Krčmárik bol zvolený za predsedu OPK.  

 

Predseda ODR  

 

Ing. Alojz Balát                 Za: 28         

Ing. Milan Berešík             Za : 22        

 

 

Ing. Alojz Balát bol zvolený za predsedu ODR.  

 

 

Výsledky volieb predsedov odborných komisií: 

 

Predseda ekonomickej komisie  

 

Ing. Ján Ďurec : vzdal sa kandidatúry na funkciu  

 

Predseda ekonomickej komisie nebol zvolený.  
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Predseda osvetovej komisie  

 

Ing. Pavol Šutý : vzdal sa kandidatúry na funkciu  

 

Predseda osvetovej komisie nebol zvolený.  

 

Predseda poľovníckej komisie  

 

Peter Koniar : vzdal sa kandidatúry na funkciu. 

 

Ladislav Chreno            Za: 39                     

 

Ladislav Chreno bol zvolený za predsedu poľovníckej komisie.  

Predseda kynologickej komisie 

 

Dušan Riško : vzdal sa kandidatúry na funkciu. 

  

Silvester Pastva             Za: 36             

 

Silvester Pastva bol zvolený za predsedu kynologickej komisie.  

 

 

Predseda streleckej komisie  

 

JUDr. Tomáš Kristek       Za: 42             

 

JUDr. Tomáš Kristek bol zvolený za predsedu streleckej komisie.  

 

 

Predseda legislatívnej komisie  

 

Mgr. Ján Kubošek : vzdal sa kandidatúry na funkciu.  

 

Ing. Marián Masarík         Za: 38               

 

Ing. Marián Masarík bol zvolený za predsedu legislatívnej komisie.  

 

Člen predstavenstva  

 

Ing. Milan Franek             Za: 34            

Peter Kováč                      Za: 16             

 

Ing. Milan Franek bol zvolený za člena predstavenstva OPK.  
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Člen ODR  

 

JUDr. Milan Krčmárik : doplnenie kandidatúry na funkciu : Jozef Kuljovský 

Jozef Kuljovský : súhlasil s kandidatúrou. 

 

Anton Maslák              Za: 42            

Jozef Kuljovský           Za: 35            

 

Anton Maslák a Jozef Kuljovský boli zvolení za členov ODR.  

 

 

Člen ODK 

 

JUDr. M. Krčmárik : doplnenie kandidatúry na fuknciu : Mgr. Jaroslav Paľuch  

Mgr. J. Paľuch : súhlasil s kandidatúrou. 

 

Ján Plecho ml.                   Za: 30           

Mgr. Jaroslav Paľuch        Za: 28           

Milan Gerát                       Za : 26          

Ladislav Šteiniger             Za : 21          

JUDr. Ladislav Ščury        Za: 20 

Ing. Bohuslav Budoš         Za: 16 

JUDr. Jozef Šamaj             Za:12 

MUDr. Milan Pišček         Za : 11 

Ľudovít Pochyba               Za: 7 

Alexander Ježík                 Za: 2 

 

 

            Ján Plecho ml., Mgr. Jaroslav Paľuch, Milan Gerát. Ladislav Šteiniger boli zvolení    

            za členov ODS.  
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                Novozvolené predstavenstvo OPK Čadca  

       

           Predseda OPK                                  JUDr. Milan Krčmárik 

           Podpredseda OPK                           Ladislav Kozub  

           Predseda ODR                                 Ing. Alojz Balát 

           Predseda ODK                                 JUDr. Michal Mravec 

  Predseda kynologickej k.                Silvester Pastva 

  Predseda poľovníckej k.                 Ladislav Chreno 

  Predseda streleckej k.                     JUDr. Tomáš Kristek  

  Predseda legislatívnej k.                 Ing. Marián Masarík  

  Člen predstavenstva                       Ing. Milan Franek 

  Členovia ODR                                 A. Maslák, J. Kuljovský 

  Členovia ODK                                M. Gerát, J. Paľuch, J. Plecho ml., L. Šteiniger  

 

k bodu 8./  Na každých 500 členov aj začatých sa môže navrhnúť jeden delegát na Snem 

SPK, ktorý sa bude konať 30.11. 2019 v Nitre. OPK Čadca môže vyslať na Snem 

SPK 3 delegátov. 

 

Kandidáti na funkcie v štruktúrach SPK:  

 

Viceprezident SPK pre organizáciu riadenia poľovníctva 

 

Ing. Alojz Riško- vzdal sa kandidatúry do funkcie  

 

JUDr. Milan Krčmárik         Za : 45        

     

Člen Dozornej Rady SPK  

 

Ing. Ján Ďurec              Za: 49            

 

Člen Disciplinárnej komisie  SPK  

 

JUDr. Michal Mravec      Za: 42         

 

JUDr. Ladislav Ščury        Za: 13         

 

Člen Kynologickej rady  SPK  

 

Silvester Pastva      Za: 29         

 

Dušan Riško :        Za: 21          
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Člen Poľovníckej komisie a životného prostredia SPK 

 

JUDr. Krčmárik : návrh kandidatúry na funkciu : Ladislav Kozub 

Ladislav Kozub : neprijíma kandidatúru  

 

Ing. Daniel Janek       Za : 49       

 

 

Delegáti navrhnutí na SNEM SPK (30.11. 2019)  

 

1. JUDr. Milan Krčmárik      

2.  Ladislav Kozub  

3. Ing. Ján Ďurec 

 

Náhradník na Snem SPK nebol zvolený. 

 

Delegáti na Snem SPK boli jednomyseľne schválení. 

 

k bodu 9./  Predseda návrhovej komisie Ing. Daniel Janek  predniesol  návrh uznesení. 

Návrh uznesení bol predložený na schválenie. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 50 

Proti: 0. 

Zdržal sa: 0. 

 

Návrh uznesení bol jednomyseľne schválený. Uznesenie z II. Výročnej konferencie 

OPK Čadca tvorí prílohu č.   tejto zápisnice.  

 

        k  bodu 10./ Ing. Alojz Riško poďakoval prítomným delegátom a hosťom za účasť          

a disciplínu, tiež poďakoval za spoluprácu v predošlom období. Novozvolenému 

predstavenstvu poprial veľa úspechov a odovzdal záverečné slovo novozvolenému 

predsedovi OPK JUDr. Milanovi Krčmárikovi. JUDr. Krčmárik poďakoval za prejavenú 

dôveru a vyslovil presvedčenie, že spolu s novozvoleným predstavenstvom 

a s organizačnými zložkami OPK sa bude snažiť pokračovať v tom čo je dobré, a posnaží sa 

zlepšiť to ostatné, aby poľovníctvo v regióne Kysuce naďalej prosperovalo. V neposlednom 

rade poďakoval za účasť i riaditeľovi kancelárie SPK p. PaedDr. Imrichovi Šubovi, PhD., 

ktorý následne poďakoval za spoločne prežitý čas, vyzdvihol, že Kysuce sú v rámci 

Slovenska región na dobrej úrovni a je potrebné pokračovať v dobrých tradíciách. Do 

budúcna vyzval bývalé i novozvolené predstavenstvo k zdarnej spolupráci. Tiež podotkol 

dôležitosť symbiózy medzi Obvodnou poľovníckou komorou a SPZ Regionálnou 

organizáciou Kysúc navzájom  a tiež spoluprácu s kanceláriou SPK. Následne ukončil 

jednanie.  
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Zapísala: Bc. Daniela Gáliková  

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ján Králik           

 

Ing. Michal Kardoš  

 

 

 

        JUDr. Milan Krčmárik 

                   Predseda OPK Čadca  

 

  

 

Prílohy zápisnice :  

Príloha č. 1 -  Prezenčná listina delegátov resp. náhradníkov 

Príloha č. 2 – Uznesenie z II. Výročnej Konferencie OPK Čadca  


